

Wedding Ceremony Package 2017 證婚套餐

HK\$23,888

10% discount for Wedding Ceremonies held between Jan 1 and Dec 31, 2017
預訂2017年內舉行之證婚可享9折優惠

Privileges 尊享優惠

- ♥ Usage of designated venue for 3 hours(10am – 1pm / 2pm – 5pm)
使用證婚場地三小時(上午十時至下午一時 / 下午二時至五時)
- ♥ Unlimited serving of house red & white wine, house beer, orange juice & soft drinks for 2 hours
兩小時無限量供應紅白餐酒、啤酒、橙汁及汽水
- ♥ A 3-lb fresh fruit cream cake
三磅鮮果忌廉蛋糕
- ♥ Dummy wedding cake for photoshooting
仿製結婚蛋糕供拍照之用
- ♥ Complimentary bottle of champagne for toasting
免費祝酒儀式香檳一瓶
- ♥ Complimentary use of elegant styled feather pen and ring pillow
免費供應羽毛筆及高貴戒枕
- ♥ Complimentary use of LCD projector and screen, standard PA system with 2 wireless microphones
免費使用LCD投影機及屏幕，音響設備及無線咪兩支
- ♥ Free corkage on self brought-in wine or hard liquor (max. 10 bottles in total)
自攜餐酒或洋酒免收開瓶費 (最多共十瓶)
- ♥ 2 car parking spaces throughout the ceremony
證婚時段內提供泊車位兩個
- ♥ Book our hotel accommodation at up to 25% discount off best flexible rate
以最優彈性房價預訂酒店客房住宿享最高75折優惠



Terms and Conditions 條款及細則

- Prices are valid for a maximum of 60 guests, additional guests will be charged at HK\$288 per person
價格供六十位賓客使用，額外賓客每位收費HK\$288
- All prices are subject to 10% service charge based on original price
所有價錢另收以原價計算之加一服務費
- The above privileges are not applicable to weddings currently booked or under negotiation
以上優惠不適用於已確定或洽商中之婚宴
- In case of any dispute, Crowne Plaza Hong Kong Causeway Bay reserves the rights for final decision.
如有任何爭議，香港銅鑼灣皇冠假日酒店保留最終決定權